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Muut kokouksessa esille tulleet asiat. 
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Päätös Kunnan edustajat kertoivat ajankohtaisista asioista. Ensi vuoden 

talousarvio on valmistelussa ja kunnanjohtaja kertoi kunnan 
taloustilanteesta ja tulevista näkymistä. Sote-palveluiden siirtyminen 
hyvinvointialueelle aiheutti merkittäviä muutoksia valtionosuuksiin ja sen 
vuoksi Kustavi kuuluu kymmenen negatiivisten valtionosuuden kuntien 
joukkoon. Kuluva vuosi on jäämässä alijäämäiseksi. Ensi vuonna taloutta 
tasapainotetaan tuloja kasvattamalla. Kustavissa tullaan satsaamaan 
erityisesti tonttien myyntiin ja markkinointiin. Ankkurilahden kaavoituksen 
osallistumis- ja arviointisuunnitelman laatiminen on aloitettu ja 
maanhankinnan lisäämiseen tähtäävät toimet on aloitettu tulevaisuutta 
silmälläpitäen. 
 
Mökkiläistoimikunnan mökkiläisedustajat kertoivat edustamiensa alueiden 
kuulumisia. Jätehuoltopalveluihin oltiin muuten tyytyväisiä, mutta 
muovinkeräyspisteitä toivottiin lisättävän muuallekin kuin keskustaan. 
Todettiin, että tieliikenne on kasvanut ja pientareiden hoitoon pitää 
kiinnittää huomiota. Myös kuntoportaisiin oltiin tyytyväisiä.  
 
Mökkiläistoimikunnasta Timo ja Ari olivat tavanneet Tuulin 
lintutorniasiassa. Suunnittelua jatketaan ottamalla yhteyttä maanomistajiin 
ja alueiden kaavoja selvittämällä. Hankemahdollisuutta selvitetään myös, 
mahdollisesti ensi vuoden puolella. 
 
Keskusteltiin myös matkailijoiden kasvavasta määrästä kesäkaudella ja 
teiden kunnosta käyttäjämääräänsä nähden. 


